
Referat FAU-møte 17. januar 
 
Til stede:  

- Maja Torpe 10a, Renate Falkanger 10b, Kjersti Solbu (ref) 10c, Benedikte Lekve 10d, 
Hilde Falkanger 10e. 

- Ioana Zidaru 9b, Siri Korpelin Bernås 9c, Odd Magnar Tysse 9d, Merethe Solberg 9e 
- Erlend Haugland 8a, Maria Tveitnes 8b, Mads-Øyvind Dolva 8c, Tore Løvmo 8d, 

Karianne Haugland 8e. 
Fravær: 9a. 
 
 
 

1) Rektors hjørne 
a.  PLIVO – Rektor orienterer om hendelsen fredag 12 januar. 

To fremmede elever dukket opp på skolen. De ble bortvist fra stedet, og gikk når de 
fikk beskjed. Elever mente de hadde vist fram en kniv. Da kontaktet ansatte på Ortun 
politiet. Politiet ble også orientert om at elevene hadde forlatt skolen. Ortun hadde 
også ringt Lynghaug for å si at de muligens var på vei bort dit. Dette gjorde at politiet 
fikk melding fra Ortun, Lynghaug og noen elever og derfor valgte de å rykke ut stort.  
 
Det opplevdes skremmende for ansatte og elever når det plutselig var bevæpnet 
politi utenfor. Både skolen og FAU ser positivt på at politiet tok saken på alvor, selv om 
skolen selv ikke opplevde den som så truende (siden elevene hadde forlatt området). 
Skolen og ansatte har hatt møte med politi og områdeleder om saken i etterkant. 
Politiet fant kniv som samsvarer med vitnebeskrivelser i etterkant, ble funnet i 
terrenget ifølge opplysninger i media. 
 
Alle kontaktlærerne har snakket med elevene om ryktespredning. 
Skolen bruker episoden til å lære: ser mer på beredskapsplan og bedre muligheter for 
varsling. 
 

b. Oppdatering på Ortun-bygget 
Hatt møte med prosjektet i dag. Ferdig med sanering av asbest. Har dialog, de spør 
når de er usikre. Ventilasjonen blir bedre. Var innbrudd for en stund siden, det ble 
stjålet en skjerm og en projektor – dette erstatter byggherren. 
 

c. Kvalitetsoppfølging. Skolen ønsker innspill på utviklingssamtaler. Hvordan kan 
disse bli bedre? 
 

d. Innspill fra forelder: Veileder/brosjyre med digitale kjøreregler Fagerholt 
skole har utviklet en veileder/brosjyre med digitale kjøreregler. Kan det være 
noe for Ortun? 
https://sway.cloud.microsoft/APkZ31gto2nSiRaw?ref=Link&fbclid=IwAR1XGGq
c7-iepHgqZrJdviuCMxTvsKtS8HgMknT4CAx1d-iiz6rntBnyeAI Rektor svarer: 
Skolen er allerede med på et pilotprosjekt som heter Ung på SoMe. Finansiert 
av Folkehelseinstituttet. https://www.ungpasome.no/. Liten NB: en del 

https://sway.cloud.microsoft/APkZ31gto2nSiRaw?ref=Link&fbclid=IwAR1XGGqc7-iepHgqZrJdviuCMxTvsKtS8HgMknT4CAx1d-iiz6rntBnyeAI
https://sway.cloud.microsoft/APkZ31gto2nSiRaw?ref=Link&fbclid=IwAR1XGGqc7-iepHgqZrJdviuCMxTvsKtS8HgMknT4CAx1d-iiz6rntBnyeAI
https://www.ungpasome.no/


undersøkelser som går ut (blant annet Ungdata) krever samtykke fra foreldre, 
men det er veldig krøkkete å få til dette på Vigilo, derfor er det mange som 
ikke sender inn samtykke.  

e.  Foreldreundersøkelse. 40% svarte på undersøkelsen. Her kan foreldrene bli 
bedre. Noen spørsmål er vanskelig å svare på. Lite som skiller seg ut fra 
svarene fra i forrige runde. Skolen vil fortsette å ha fokus på vurdering. 
Svarene fra 10. trinns-undersøkelsen (elevundersøkelsen) kommer over helga.  

f. Skoleball: Skolen har ikke kapasitet til å ta hovedansvar for dette. Pia kan være 
konsulent og skolen kan stille med samme antall personer. det samme person. 
Kan ikke koste mer enn 100,- pr elev.  

g. Vitnemålsutdeling for 10. trinn blir torsdag 20. juni, trolig på Løvås, dersom 
det er plass til tre klasser i gangen der. 

h. Skoleruten kommer ut på hjemmesidene 1. februar.  
 
Diskusjon i FAU 

2) Hva vil FAU si om foreldresamtalen på kvalitetsoppfølgingen? Noen foreldre ønsker 
samtale uten elevene, men usikker på om det er lov. Det er gode grunner til at eleven 
skal være med på samtalen. Det viktigste for foreldrene er å få vite hvordan det går i 
de ulike fagene + sosialt, så viktig at fag-og timelærer kommuniserer dette til 
kontaktlærer. Litt varierende hvordan dette fungerer på de ulike trinnene. Eleven må 
gjerne være aktiv i en samtale med læreren (om fag og det sosiale), men FAU ønsker 
ikke at tida på samtalen skal gå med på at eleven holder en presentasjon. Vi snakker 
med ungene våre hjemme, og er mest interessert i å høre hva lærerne sier. FAU 
diskuterer dette videre på møtet 14. februar, som er dagen etter at alle har hatt 
foreldresamtaler (13. februar).  
 

3) Skoleball, må koste maks 100,- og dette skal dekke mat, drikke og ev. DJ. Det blir ikke 
band i år. Skoleball varer vanligvis fra 19-23. FAUs ansvar er å samle inn 
penger/påmelding, skaffe vakter. Dersom vi finner et gratis lokale med plass til hele 
skolen, ønsker vi å arrangere for 8.-10. trinn. Hvis ikke er det et alternativ å lage ball 
bare for 10. trinn. Forslag til dato: Fredag 12. april. Tore tar en ringerunde ang. lokale 
(Ungdomshuset, Framo....). Videre planlegging neste møte.  

 
4) Foreldremøte 20. mars.  Erlend lager Facebook-arrangement som kan deles allerede 

nå. Kakesalg etc. Planlegges på neste møte.   
5) Eventuelt: FAU-representant har utfordringer med å få spredt informasjon til 

foreldrene på trinnet, gjelder særlig trinn uten Facebookgruppe. Skolen har ikke lov til 
å dele ut e-postadresser. Representantene opplever ulik praksis når de spør om 
kontaktlærer kan videreformidle info via Vigilo.  Vi tar dette opp med rektor neste 
møte.   

 
 

 
 


